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SJEDNICA ODBORA RAZREDA INŽENJERA GRAĐEVINARSTVA 

Odbor Razreda inženjera građevi-
narstva održao je svoju 7. sjednicu 
20. lipnja 2001. u prostorijama Hrvat-
ske komore arhitekata i inženjera u 
graditeljstvu. Sjednici je bila nazoč-
na većina članova odbora, a nekoli-
ko je odsutnih članova opunomoćilo 
Tomu Perića, dipl. ing. građ., pred-
sjednika Odbora da ih zastupa. 

Nakon jednoglasnog prihvaćanja 
dnevnog reda razmatrane su informa-
cije o novim zakonima i o stegovnim 
postupcima. Rečeno je da postoje 
spoznaje kako bi sve u Zakonu o 
nabavi roba i usluga moglo biti rije-
šeno podzakonskim aktima, a Zakon 
o gradnji je još na razini prijedloga. 
Mr. sc. Mirko Orešković izvijestio 
je o razgovoru posebnog povjerens-
tva i zajedničkom ulaganju s Tehni-
kom u poslovni prostor u bivšoj 
uljari, na uglu Branimirove i Držiće-
ve ulice u Zagrebu. Pristigla je i po-
nuda HIS-a vezana uz uređenje i 
opremanje potkrovlja. Također je 
izvijestio i o Europskom savjetova-
nju građevinskih inženjera održanom 
u Portugalu. Predložio je, a to je i 
jednoglasno prihvaćeno, da se Ko-
mora učlani u asocijaciju koja ima 
sjedište u Londonu, a da Razred 
bude nositelj svih aktivnosti. 
Potom se razvila živa rasprava o 
Cjeniku komore i o tome kako se ne 
primjenjuje u praksi. Ocijenjeno je 
da se stegovni postupci vode prilič-
no loše, ali da bi trebalo mijenjati 
neke odredbe Zakona o Komori po 
kojima bi gotovo svi trebali doći 
pod stegovni postupak. U raspravi 
su sudjelovali mr. sc. Mirko Oreš-
ković, Josip Robić, dipl. ing. građ., 

Nikola Olama, dipl. ing. građ., i 
prof. dr. sc. Antun Szavits Nossan. 
Jednoglasno je usvojen prijedlog 
mr. sc. Mihaele Zamolo, kako bi 
Cjenik morao imati odredbe što je 
projekt i što mora sadržavati, te da 
se vremenski odredi cijena nadzora 
koja se sada potpuno podcjenjuje. 

Mr. Orešković govorio je u nastavku 
o ugovoru o dugoročnom obvezat-
nom osiguranju od odgovornosti 
ovlaštenih arhitekata i inženjera u 
graditeljstvu za štete koje mogu pri-
činiti trećim osobama. Premija iznosi 
750 kuna, najniži je limit milijun kuna 
po jednom štetnom događaju, a svi 
osiguranici imaju 15 posto popusta na 
sva druga osiguranja, osim za 
životno. 

Jednoglasno je prihvaćen prijedlog 
članova Razreda za potrebe stegov-
nih postupaka na prijedlog stegov-
nog tužitelja. Iz područja hidroteh-
nike izabrani su Zdenko Čelan, dipl. 
ing. građ. iz Splita i Zdenko Tadić, 
dipl. ing. građ. iz Osijeka. Za pod-
ručje konstrukcija izabrani su Mi-
ljenko Srkoč, dipl. ing. građ. i mr. 
sc. Zorislav Despot, dipl. ing. građ. 
Za područje prometnica izabran je 
Zlatko Bralić, dipl. ing. građ. iz Va-
raždina, a za nadzor mr. sc. Dinka 
Šurjak, dipl. ing. građ.  iz Zagreba i 
Lino Stranić, dipl. ing. građ. iz Pazina. 

Predsjednik je ing. Perić izvijestio 
nazočne kako je primjedbe na nacrt 
prijedloga Zakona o prostornom 
uređenju trebalo dati u vrlo kratkom 
roku pa su ih pismeno uobličili inže-
njeri Orešković i Sekopet. Nije se 
raspravljalo o prijedlogu izmjena i 

dopuna Statuta jer od povjerenstva 
nisu dobiveni nikakvi prijedlozi, iako 
su bili najavljeni. Potom se rasprav-
ljalo o informaciji kako je Povjeren-
stvo za informiranje zaključilo o pot-
rebi imenovanja redakcije i urednika 
za Glasilo Komore i za www strani-
ce. Tome se usprotivio mr. Mirko 
Orešković, koji smatra da Glasilo 
mora uređivati tajnica Komore, a 
podržali su ga Aljoša Fuštar, dipl. 
ing. građ. i Nikola Olama, dipl. ing. 
građ. 

U nastavku se raspravljalo o uplati 
članarine. Čak 350 članova bit će 
isključeno zato što nisu podmirili 
članarinu za 2000. godinu. Prvu po-
lovicu članarine za 2001. godinu 
podmirilo je 50 posto članova. Prof. 
dr. Antun Szavits Nossan izvijestio 
je o koordinaciji upisnih odbora ve-
zanih uz promjene kriterija vezanih 
uz status mirovanja i obnovu postup-
ka. Čeka se da o tome rasprave svi 
upisni odbori. 

O zahtjevu Građevinskog fakulteta u 
Zagrebu za seminar za članove Raz-
reda raspravljat će se na idućoj sjed-
nici, Odlučeno je da Razred bude 
suorganizator V. općeg sabora Hrvat-
skog društva građevinskih konstruk-
tora, a odlučeno je i da se sjednice 
Odbora održavaju jednom mjesečno, 
osam dana prije sjednice Upravnog 
odbora Komore. Na kraju je zaklju-
čeno da ovlašteni potpisnici računa 
Razreda budu: Mirko Orešković, 
Petar Đukan, Tomo Perić, Nikola 
Olama, Dragutin Mihelčić, Josip 
Robić i Mario Erdelji. 
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